
Otwarcie sierpeckiej Izby Przyjęć

Szanowni Państwo

Jak dobrze wiecie niedawno została otwarta Izba Przyjęć w sierpeckim
szpitalu.

Inwestycje w Szpitalu to bezpieczeństwo zdrowotne dla mieszkańców naszego
powiatu, zarówno wszystkich gmin jak i Miasta Sierpca.

Chciałbym podkreślić strategiczne znaczenie jednostki organizacyjnej jaką
jest Izba Przyjęć, która jest sercem Szpitala i jednym z najważniejszych
miejsc dla każdego pacjenta. W chwili obecnej wyremontowana Izba Przyjęć
spełnia wszelkie wymogi lokalowe jak i sprzętowe stawiane takim jednostkom.

Rozbudowa Izby Przyjęć zaczęła się wraz z budową nowego Oddziału
Rehabilitacji. Było to możliwe dzięki funduszom w wysokości 16 150 000 zł z I
Edycji Polskiego Ładu, ze środków rządowych, które stanowią 80% całości
projektu. 20% (ok. 3 mln zł) jest po stronie Powiatu.

W tym miejscu bardzo serdecznie dziękuję wszystkim, którzy przyczynili się do
tego, aby ten projekt mógł być zrealizowany. W szczególności Panu Premierowi
Mateuszowi Morawieckiemu, Panu Ministrowi Maciejowi Wąsikowi, Senatorowi RP
Markowi Martynowskiemu, Posłowi Waldemarowi Olejniczakowi, Pani Poseł Annie
Cicholskiej, Firmie Pana Pawła Sołdańskiego, który jest wykonawcą tej
inwestycji.

Chciałbym podkreślić, jak wiele udało się dokonać w czasie tej kadencji
Zarządu Powiatu i Rady Powiatu, by nasz Szpital mógł realizować swój
podstawowy cel – ratować życie i zdrowie mieszkańców Sierpca i okolic.
Dziękuję Państwu Radnym. Dziękuję również Panu Wojewodzie Mazowieckiemu za
środki finansowe, które otrzymaliśmy na walkę z COVID-19, modernizację i
wymianę butli z tlenem (ok. 80 tys. zł), 2,5 mln na modernizację instalacji
tlenowej.

Fundusze z projektu RFIL w wysokości ponad 6,5 mln zł na budynek rezonansu,
windę i parking.

Obecnie realizujemy duży projekt drogowy, ponad 11 mln. Projekt obejmuje
wszystkie gminy naszego powiatu i miasto, rozbudowujemy budynek na ul.
Kopernika za kwotę prawie 5 mln zł ze środków Polski Ład, środków rządowych i
wiele innych mniejszych projektów, które będą służyć naszej Społeczności.
Budujemy salę sportową w SOSW ze środków rządowych jak również z Samorządu
Mazowsza oraz środków Starostwa.

Teraz, w tym momencie, jakże ważną rzeczą jest przekazanie tej Izby Przyjęć w
ręce naszych pracowników Szpitala: Dyrektorowi SPZZOZ Markowi Kuczmarskiemu,
Pielęgniarkom i Pielęgniarzom obecnie pracującym na Izbie Przyjęć.

Cieszymy się i gratulujemy. Niech to miejsce będzie przyjaznym w wykonywaniu
Waszej jakże ważnej pracy. – powiedział Starosta Sierpecki Andrzej Cześnik

https://powiat.sierpc.pl/otwarcie-sierpeckiej-izby-przyjec/
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